



Årsmötesprotokoll för 22/23

2023-06-12

Dagordning 2023	Ja	Nej	Bordlägg
1. Mötet öppnades av: Daniel Sörensen Svensson	16		
2. Godkännande av dagordningen	16		
3. Val av stämмоordförande: Daniel Sörensen Svensson	16		
1. Stämмоordförandens val av protokollförare Alessandro Tondo	16		
1. Val av två justerare tillika rösträknare Gustaf lgh 28 Madeleine lgh 25	16		
1. Fråga om stämman blivit stadgeenligt utlyst Kallelse skickades 29/5 - 23	16		
4. Fastställande av röstlängd till 16 röster	16		
5. Föredragning av styrelsens årsredovisning			
6. Föredragning av revisornas berättelse			
7. Beslut om fastställande av resultat- och balansräkning	16		
8. Beslut om att godkänna resultatdispositionen	16		
1. Stämman beviljar hela/delar av styrelsen ansvarsfrihet	16		
1. Beslut om arvoden åt styrelseledamöterna och revisorer för nästkommande verksamhetsår Styrelsens arvode: 45 000 kr Revisorers arvode: 13 000 kr	16		
1. Val av styrelseledamöter och suppleanter Daniel, Ahmed, Frida, Otto, Kerstin & Helene.	16		
1. Val av revisorer och revisorssuppleanter. Behålla	16		
1. Val av valberedning Madeleine & Gustaf	16		
9. Utlåtande hanterade ärenden 22/23.			
17a. Utredning installation av AC Gustaf meddelar om något som heter FTX, via taket. Undersöka vidare? Styrelsen ska undersöka saken vidare.			

17b. Utredning installation av elbilsladdning			
17c. Utredning stängning av miljöhus 64			
1. Av styrelsen till stämman hänskjutna frågor samt av föreningsmedlem anmält ärende			
18a. Motion inskickad av Mathias Risberg. Föreslår att stryka paragraf 41 & 42. 2 röstar för.	4	10	2
18b. Motion inskickad av Styrelsen Föreslår att stänga miljöhus 64..	11	5	
18c. Motion inskickad av styrelsen. Föreslår uppstart av trädgårdsgrupp med arvode. Trädgårds Gruppens arvode: 20 000 kr Svalt intresse		16	
10. Övrigt	<p>Bra om informationen i miljöhusen finns på engelska.</p> <ul style="list-style-type: none"> - Önskemål från Madeleine - Styrelsen ska kolla upp och fixa <p>Bra om det läggs plattor utanför miljöhus 51. - Madeleine önskar. Styrelsen meddelar att detta är en besiktningsanmärkning och ska åtgärdas.</p> <p>Gustaf undrar om vi gett K-fast respit pga långsam hantering. Styrelsen svarar att besiktningsfirman utreder om dem ska ta in ny firma och fakturera K-fast.</p> <p>Lotta undrar om besiktningsanmärkningar som inte är åtgärdade ännu.</p> <p>Frågor angående rengörning av matavfallkärl. Svar att klottrets fiende kommer 1 gång/år. Blir det ohållbart så får detta ökas upp. Kanske ändring städning till vår.</p>		

	<p>Angående trädgårdsgruppen, pratar angående vad GodService förväntas göra osv. Fylla i på plattor är besiktningsanm tex. Svält intresse för trädgårdsgruppen.</p> <p>Lotta har önskemål om att lägga sand mellan stenarna på parkering.</p> <p>Vi upplyser angående sparkonto, med ränta på drygt 3%, binds 3-månader åt gången.</p> <p>Mathias undrar om vi ska ha någon som pushar på K-fast/Fasab. Pga väldigt långsam hantering. Styrelsen vill avsätta någon som enbart har hand om detta. Rättsliga åtgärder? Detta måste undersökas.</p> <p>Staket - grind med pergola? Helt ok att bygga, meddelar styrelsen.</p>
11. Avslut	16

Stämmans ordförande/protokollförare:



Daniel Sörensen Svensson

Rösträknare/justerare:



Gustaf Kock



Madeleine Larsson

